

計劃行程... Planning your visit

1 預先購買門票
Purchase admission ticket in advance

2 於樂園網站預約到訪日期並完成健康申報
Reserve the date of visit and make a health declaration online



3 收到短訊或電郵確認成功預約
Receive confirmation SMS or email

4 出示已登記的門票或會員卡入園
Present registered ticket or membership card for entry

出發前準備... Checklist before you come

購買門票及完成網上預約
Purchase admission ticket and complete park reservation online

出門前探熱
Check temperature before leaving home

下載樂園手機app
Download HK Disneyland app

留意樂園網站及app的最新消息
Check latest information on our website and app

出發! LET'S GO!

在樂園內... In the park

入園前體溫檢測
Temperature screening before entering the resort

佩戴口罩*並保持適當社交距離
Wear a face mask* and maintain social distancing

按地上標示及演藝人員指示排隊
Follow floor markers and instructions of cast members when queuing

在排隊區、餐廳、商店及遊樂設施實施人數管制
Capacity control in queues, restaurants, merchandise stores and attractions

多處設有消毒搓手液機
Hand sanitizer dispensers throughout the park

已加密、加強清潔消毒
Increased frequency of cleaning

多用非接觸式的付款方法，無須現金
Use contactless or cashless payment

用迪士尼樂園手機app 查看餐牌和設施及表演開放時間
View restaurant menus, attraction availability and showtimes on the HK Disneyland app

* Please refer to the CHP website for the [proper way of wearing face masks](#). For latest health advice and Government updates, please visit the [CHP Coronavirus webpage](#). 請參閱衛生防護中心網站以了解正確使用口罩的方法，亦可透過其[新冠病毒病網頁](#)，了解最新的健康建議和政府資訊。

常見問題 FAQs

我可以一次預約多日入園／多張門票嗎？
Can I register multiple days / tickets at the same time?

- 除合資格的「奇妙處處通」會員外，每次預約只適用於一張門票，但賓客可使用同一聯絡方式為同行人士的門票進行預約。
- 持有有效「奇妙處處通」會員卡的會員可於接受預約日子期間登記多個有效預約。
- 「奇妙處處通」白金卡會員每次可為自己及另外最多5位賓客預約入園，而金卡及銀卡會員則每次可為自己連同另外最多4位賓客預約入園。所有同時登記的「奇妙處處通」會員及其賓客須於同一時間入園。
- Except eligible Magic Access Members, each reservation transaction is limited to one ticket. However, Guests can make reservation for additional tickets for their companions by using the same contact information.
- Members with valid membership card can make reservations for multiple days of Park visit within the available reservation period.
- Magic Access Platinum Members may reserve for himself/herself together with up to five (5) other Guests, and Gold and Silver Members may reserve for himself/herself together with up to four (4) other Guests. All Guests/Members registered under the same reservation must enter the Park at the same time.

我可以預約即日到訪嗎？
Can I make reservations on the day of my visit?

每天的預約沒有特定的截止時間。但請注意，每天樂園也會有固定的入園配額。預約採用先到先得形式，當個別類別的名額已滿，將不再接受預約。
There is no specific cut-off time for each day's reservations. However, please note that a quota is set for park admission every day. Reservations are on a first come, first served basis. Guests will not be able to reserve once the respective quota pool is full.